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16. Generalforsamling 2007 
 

Gennemført 15. november 2007 

  

Omsider - I Ole Toftes nye hus 

 

 

1. Valg af dirigent og valg af referent. 

Finn blev valgt til dirigent og Ole Trip til referent. 

 

2. Formandens beretning. 

Ole Birch (Mose) så i en munter tone tilbage på årets smagninger og andre 

begivenheder, og en sætning der åbenbart har sat sig hos referenten er 

følgende: ”røve op over bakken ved Fårdrup”. 

Dette impressionistiske fragment refererer til årets cykeltur, der var 

planlagt så den krydsede rundt i landskabet syd for Slagelse og endte hos 

Ole Tofte, hvor vi nød hans nye hus. 

 

Stor applaus til Ole B. for talen (Håber at du har gemt den.)  

 

3. Kassererens beretning. 

 

Trip havde i forvejen rundsendt årets regnskab. Klubbens er ret 

formuende med et indestående på kr. 6963,25 i Jyske Bank. 

 

Regnskabet godkendt. 

 

4. Fastsættelse af kontingent og rådighedsbeløb. 

 

Klubbens medlemmer enedes om et uændret kontingent. Kr. 150,- i år 

2008, men også enighed om, at beløbet hæves til kr. 200,- i 2009 med 

afsæt klubmedlemmernes ønske om at hæve bundniveauet i smagningerne. 

– Og det kan være vanskeligt inden for eksisterende beløbsgrænse. (Se 

under 8. Evt.) 

  

Formandens årlige rådighedsbeløb blev fastsat til kr, 2000,-  
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5. Indkomne forslag, herunder optagelse af nye medlemmer. 

 

Ingen indkomne forslag. Ingen forslag om nye medlemmer. 

 

- Men som det plejer at være, afholder det jo ikke medlemmerne fra at 

komme med forslag under dette punkt. 

 

Den nye kyperpræmie (udarbejdet af…..) har i løbet af aftenen set dagens 

lys, og er blevet kyndigt vurderet af klubbens medlemmer med 

kommentarer som: at vi skal respektere kunstens intentioner, hvad det så 

end betyder. 

 

Nå, men Anders, som havde kontakten til kunstneren, løb selv af med 

præmien i første omgang. 

 

Generalforsamlingen beslutter at kunstneren skal belønnes efter 

fortjeneste – vin for en plovmand. Anders sørger for at gaven bliver 

afleveret. 

 

Klubbens medlemmer drøftede herefter indgående, hvad der skal blive af 

den tidligere vandrepokal – Toms gamle skydepræmie. Forslag om at den 

kan anvendes som målebæger blev nedstemt. Det blev besluttet at 

præmien tilbageleveres til Tom med tak for lån. 

 

Klubbens hjemmeside: Anders ønsker ikke længere at være vores 

hjemmeside-redaktør, designer eller hvad det nu hedder. 

 

Finn G. blev lokket til at overtage jobbet. Finn lover at se på det senere 

på året.  – Alle forpligter sig til at indsende filer med referater og andet 

materiale. 

 

Understreget  - en gang til - at det er vigtigt at huske indsendelsen af 

referaterne. 

 

Der udarbejdes ny adresse- og telefonliste. 

 

6. Valg af ny formand og kasserer. 

 

Claus Flad valgt som formand. 
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Det blev i samme ombæring besluttet, at formanden af ressourcehensyn 

ikke skal stå for årets generalforsamling. 

 

Ole Trip genvalgt som kasserer. 

 

7. Fastlæggelse af datoer for det kommende år. 

 

Følgende smagedage er planlagt for 2008 

 

18. januar – Ole Trip –  

28. marts – Ole Birch (senere ændret) 

16. maj – Unge Jørgen (senere ændret) 

5. september – Claus Flad 

21. november – Torben W. (senere ændret) 

 

Cykeltur med damer. 

 

16. august – formanden tager initiativ. 

 

  

8. Eventuelt 

 

Her bølgede diskussionerne som sædvanligt højt. 

 

Anders stod til lyd for en hensigtserklæring gående på - ingen vine under 

kr. 100,- til smagningerne, så hellere færre vine. 

 

Generel enighed om princippet, men også en påpegning af, at det presser 

smagebudgetterne. Betalingen må derfor øges – se under pkt. 4.  

  

 

Referent Ole Trip – 8. november 2008 

  
 


